
Sundsstrands samfällighetsförening 
  
 
 
Dagordning styrelsemöte. 
Tid: 18-06-11 kl. 18:00 
Plats: Hos Sara Ejnell Svensson, Rödjordsvägen 1 
 
 
 
Ordinarie ledamöter:  
Per Böe (per.boe@telia.com) 
Adam Gistedt (uddevalla@.se) Sjuk 
Martin Utberg (martin.utberg@markbygg.se) 18:00-19:50 
Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com) 
Lars-Olof Axelsson (lars-olof@vita-husen.se) 
 
Suppleanter:  
Jonna Trillkott (jonna.trillkott@gmail.com) går in för Adam 
David Olsson (davidcolsson@me.com) går in för Martin 19:50-20-15 
Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se) 
 
 
 
Dagordning 
 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

 

2. Val av justeringsman 

Lars Olof 

3. Fastställande av dagordning 

Ok 

4. Föregående mötesprotokoll 

Ok 

 

5. Kassarapport 

341365kr i Kassan. Kommer mer kostnader med sopning och El ca 17000kr 

 

6. Årsavgifter 2017, påminnelser 

1st som inte betalat. Ska vi gå vidare till kronofogden? Styrelsen beslutar att gå vidare 
till kronofogden för att driva in kostnaden. 



 

7. Årsavgifter 2018, påminnelser 

Vi mailar ut påminnelser och en förklaring vad som gäller med betalningar. Skall 
betalas in snarast. 

 

8. Farthindren 

Styrelsen beslutar att vi avvaktar och utvärderar till hösten samt ser till att det kommer 
finnas grus att tillgå till vintern.  

 

9. Gång- och cykelvägar: Bränna bort ogräset, vem? Mycket sly på alla allmänna ytor 
(även nya området) 
 
Det har kommit in klagomål om skötseln. Farmartjänst har tackat nej till att ta på sig 
jobbet. Veteranpoolen har lämnat pris på 390kr ink moms/tim plus 25kr milen.  
Styrelsen beslutar att kontrollera vad kommunen sägen om vi använder salt? Adam 
Gidstedt) 
Vi kollar med pris på salt. Per Böe.  
Gångväg mellan Sundsstrand och korsningen ner till Lindesnäs ska Sara höra med 
farmartjänst om vi kan beställa en Slåttermaskin. Kommer göra ett facebook event 
30/6 för en ny röjardag. Om det blir dålig närvaro så ska vi kolla med Robert Bagger 
trädgårdsfirma. Tomtägare får röja allmänningar där träd ej är större än 12cm i 
diameter.  
Isgruset är uppsopat på alla vägar och gångvägar. 

 
 

10. Uppföljning kontakten med Trafikverket gällande korsningen vid 44:an 
 
Sara har fått information av Adam att han fortsätter ha kontakt med trafikverket. Som 
det är nu så arbetar trafikverket bara om vajerräcke på 44an, Adam får i uppgift att 
kolla upp E6 avfart samt upprustning av vägen till korsningen samt korsningen för 
tryggare utfart. 

  
 

11. Uppföljning kontakten med Västtrafik gällande fler avgångar  

Sara har fått information av Adam: Till hösten skall västtrafik föra en kontakt med 
kommunen så vi ska komma in med önskemål från styrelsen om vad vi vill ha för 
busstider. Vi mailar ut i området en förfrågan. 

 

 

12.  Uppföljning Postlåda 

Sara har fått information av Adam att Postnord ej ännu svarat på förfrågan. 

 



13. Uppföljning Hemsidan 
Styrelsen beslutar att vi fortsätter med hemsidan samt länkar från facebookgruppen. 
Glenn kollar med Niklas samt lämnar kontaktuppgifter till Sara. Ska lägga ut protokoll 
på hemsidan. 

 
 
 

14.  Uppföljning Avfallstunnor 

Kostnad är ca 2500kr/st. Styrelsen beslutar att avvakta 

 

15. Uppföljning Skogsröjning 
Sara har fått information av Adam: Ingen skogsröjning ligger i plan mellan 
Moränvägen och Rödjordsvägen mot havet. Vi ber Adam kolla om David kan tänka 
sig att lägga in detta som röjning? 
 

16. Uppföljning Dammar 
Adam närvarar ej på mötet men Lars-Olof berättar att dom är gjorda för att ej behöva 
staket.  
 

 
17. Uppföljning grannsamverkan 

Tas upp på nästa möte 
 

 
18. Uppföljning Bryggor  

Styrelsen beslutar att avvakta. 
 
 

19. Uppföljning om vad som händer i processen kring Hamn vid Sundsstrand 

Lars-Olof för diskussion med berörda parter Martin Hellström (Kommun). Fisk livet 
har ökat, Mats Vindmark (Kommun) ska börja jobba med detta efter semestern med 
att använda hummerhotell som sänken till bryggor så vi får en win win situation 

 
 

20. A) Reklamskyltar  
Bergs festplats vill sätta upp skyltar om evenemang. Ska dom få detta? Svar Ja om 
skylten ser bra ut.  
B) Förbudsskyltar 
Ingen förbudsskylt gällande hästar, men vi ska informera hästgårdarna om att dom 
helst inte bör rida på grusvägen. Sara tar kontakten 
 

 
21. Skynda på uppsättning av staketet vid vattenfallet? 

 
Det kommer vara uppe innan cykeltävlingen. 

 
22. Staket kring lekplatserna? 



 
Styrelsen beslutar att låta växtligheten få växa upp lite mer kring de brantare partierna 
vid lekplatsen nära ”soprummet”. David Olsson kommer se över om det går att flytta 
några buskar så att det går lite fortare att bli svårtillgängligt för barn.  
 

 
23. Spegel vid ”miljöhuset” 

 
Styrelsen beslutar att ge David Olsson i uppgift att se vad en spegel kostar och 
eventuellt beställa en om kostnaden inte blir mer än 2000 kronor, annars får han 
återkomma till styrelsen. 

 
24. Dator och skrivare till styrelsen? 

Styrelsen beslutar att Glenn Josefsson får i uppgift att ta fram olika prispaket för dator, 
skrivare och nödvändiga program som är relevanta för styrelsens sekreterare och 
kassör. Glenn ska återkomma på nästa styrelsemöte med prisförslag. 
 

 
 

25. Övriga frågor  

Glenn ber om fästen till gatans vägskylt. 

Styrelsen beslutar att Glenn Josefsson och Per Böe ska ordna med detta tillsammans. 

David Olsson och Jonna Trillkot meddelar att det saknas skylt till deras gata. Sara 
Ejnell Svensson ska höra med kommunen om var de beställde övriga skyltar så att en 
skylt kan komma upp på Kastetvägen 2, 4, 6, 8 och 10. 

Glenn tar upp att det förekommit avföring av djur i sandlådorna. 

Styrelsen beslutar att Glenn Josefsson och Per Böe ska se över om det går att göra en 
nätlösning eller någon typ av lock för att förhindra detta på lekplatserna. Samt beställa 
sand av ”Nisse” för att fylla på sandlådorna. 

 

Per Böe informerar om att AL service eventuellt vill ha en visningsyta vid parkeringen 
när man kommer till området. 

Styrelsen beslutar att lägga informationen till handlingarna. 

 

 

26. Nästa styrelsemöte  

Styrelsen beslutar: 22/8 kl 18:00 hos Glenn Josefsson, Västra Sundsskogsvägen 8 

 

 

27.  Ordförande avslutar mötet och önskar alla en fortsatt trevlig kväll. 

 



 

 

 

 

 

___________________________ _______________________ 

Sara Ejnell Svensson, ordförande Lars-Olof Axelsson, justeringsman 

 

 

___________________________ 

Martin Utberg, sekreterare1-21, Sara Ejnell Svensson 22-27 sekreterare 

 

 
 
 
 
 


